



# Ø-gruppemøde d. 7. januar 2021

Til stede: Maibritt, Sebastian, Jasper, Malene, Jaqline

Ordstyrer: Malene

Referent: Jasper

## **Bank**

### Betalingskort!

Hvis der skal laves et kort, anbefales det, at der i vedtægterne står, at det er kasseren, der tegner foreningen (eftersom kortet er knyttet til en person inden for foreningen).

→ Det foreslås, at der laves vedtægtsændringer ift. ovenstående. Der skal indkaldes til generalforsamlingsmøde.

Der mangler legitimation (billede af pas/kørekort)

Banken er 'låst', indtil banken får legitimationerne fra alle i øgruppen.

## **Nyt diskussionspunkt til næste møde:**

Hovedbestyrelse bestående af en mindre gruppe (eks. 4 personer), som man regner med går igen i øgruppen, således at banken ikke skal opdatere disse informationer hvert år.

Ingen funktionelle ændringer - rent administrativt.

## **Sæsonen 2021-2022: Uge 26-30 (forslag?)**

1. Forskyd samtlige ø-lejr-uger én: uge 27-31 → uge 26-30
2. Læg uge 31 som uge 26 og bevar uge 27-30

Add-on: Kald ugerne noget andet end uge-numrene: eks. Uge 1-5, eller navn efter tema.

**Næste møde: Alle dage i uge 2 (fra kl. 19)**